
Dotaz a odpověď č.j. 10/2020 

Dobrý den, 

Na základě zákona č. 106/1999 Sb. o svobodném přístupu k informacím bych chtěl vaši nemocnici 

požádat o poskytnutí odpovědí na níže uvedené otázky. 

Kolik lůžek má vaše nemocnice vyhrazených pro pacienty s potvrzenou nákazou COVID-19? Kolik jich je 

dedikováno pro vážné případy, které vyžadují plicní ventilaci a ECMO?  

V souvislosti s rostoucím trendem nakažených a hospitalizovaných, připravuje se vaše nemocnice na 

vyšší množství pacientů zvyšováním kapacit lůžek? Pokud ano, jakým způsobem? Pokud ne, jaký je 

k tomu důvod? 

Disponuje vaše nemocnice dostatečným personálem a vybavením pro zajištění péče o hospitalizované 

pacienty s COVID-19? Bude tento personál stažen z péče o ostatní pacienty, nebo jsou kapacity 

dostatečné, a to i s výhledem na rostoucí počet případů?  

 

Dobrý den, 

k Vaší žádosti o poskytnutí informací dle zákona č. 106/1999 Sb. odpovídám odkazem na již zveřejněnou 

informaci, a to vyjádření ředitele FN Olomouc prof. Havlíka k aktuální situaci, kde naleznete jak 

informace o počtu lůžek, tak připravovaná opatření. 

 

https://olomoucky.denik.cz/zpravy_region/fakultni-nemocnice-olomouc-roman-havlik-covid-

koronavirus-2020.html 

 

 

V Olomouci dne 19.10.2020 
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